
Gemeente DordrechtGemeente Dordrecht
Aangemaakt op:

05-03-2024 12:0705-03-2024 12:07

Agendacommissie DordrechtAgendacommissie Dordrecht

Aanvang:Aanvang:  5 maart 2024, 17:30 Locatie:Locatie:  Vergaderzaal 3 Hugo Muys van Holy

De VOORZITTER roept hierbij de leden van de AGENDACOMMISSIE op tot het bijwonen van de

openbare vergadering die DINSDAG 5 maart 2024 zal plaatsvinden in Vergaderzaal 3 - Hugo Muys van

Holy van het Stadskantoor, Spuiboulevard 300, aanvang 17.30 uur.

De Voorzitter,

D.F.M. Schalken-den Hartog

AgendaAgenda

OpeningOpening

11 Opening, mededelingen en vaststellen agendaOpening, mededelingen en vaststellen agenda

22 Vaststellen besluitenlijst Agendacommissie 27 februari 2024Vaststellen besluitenlijst Agendacommissie 27 februari 2024

Nieuw ingekomen stukkenNieuw ingekomen stukken

Bouwend en Bereikbaar DordrechtBouwend en Bereikbaar Dordrecht

33 Initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht fractie CDA (gewijzigdInitiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht fractie CDA (gewijzigd

initiatiefvoorstel)initiatiefvoorstel)

1 alternatief voorstel

De CDA-fractie stelt voor het gewijzigde initiatiefvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de gemeenteraad. U wordt

voorgesteld dit behandelvoorstel over te nemen. In de oplegnotitie van het CDA bij het gewijzigde initiatiefvoorstel

zijn de wijzigingen en de eerdere commissie- en raadsbesprekingen nader toegelicht. Uiteraard kunt u het in de

agenderingstool aangeven als u het nog een keer beeld- en/of oordeelsvormend wilt agenderen.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

A.J. (Alexander) Kuhlmann (VVD)  4 mrt. 2024 21:22

Het is procedureel niet passend om hier nu een hamerstuk van te maken. Het initiatiefvoorstel

over fietsen van het CDA is inhoudelijk behandeld in de commissievergadering. Hierbij waren er



bedenkingen van verschillende partijen op dit initiatiefvoorstel. Voor zover het CDA-voorstel één

op één overeenkomt met het reeds aangenomen collegevoorstel 'Uitvoeringsprogramma Fiets

2023-2026' is het overbodig en kan het ingetrokken worden. Op onderdelen is het CDA-voorstel

verschillend en geen verbetering ten opzichte van reeds aangenomen collegevoorstel. Het is

daarom verwarrend om als raad te besluiten dat het CDA-voorstel zou zijn "verwerkt". 

Als het CDA het voorstel niet in wil trekken, dan hoort het een stemstuk te zijn zodat elke fractie

kan stemmen op het voorstel.

10 voor10 voor

A.J. (Alexander) Kuhlmann (VVD)

I. (Irene) Koene (Gewoon Dordt)

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor

Democratie)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

M.C. (Masum) Kolkiliç (DENK)

A. (Aydin) Gundogdu (Op Ons Eiland)

W. (Wouter) van der Spoel (Fractie van

der Spoel)

M.G. (Margret) Stolk (VSP)

D.T.J. (Dan) van Leeuwen (Fractie van

Leeuwen)

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

TegenTegen

Geen tegen

44 Raadsinformatiebrief over Wensen en bedenkingen op Initiatiefvoorstel 230314/Br2: 'FijnRaadsinformatiebrief over Wensen en bedenkingen op Initiatiefvoorstel 230314/Br2: 'Fijn

fietsen in Dordrecht' fietsen in Dordrecht' - Raadsinformatiebrief- Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. Deze

raadsinformatiebrief hoort bij het (gewijzigde) initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht van het CDA (zie vorige

agendapunt).

55 Raadsinformatiebrief over Vaststellen wijzigingsplan Merwelanden 15 - RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief over Vaststellen wijzigingsplan Merwelanden 15 - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

66 Agenderingsverzoek College aan Agendacommissie over Integrale aanpak HaringvlietstraatAgenderingsverzoek College aan Agendacommissie over Integrale aanpak Haringvlietstraat

U wordt voorgesteld dit agenderingsverzoek te honoreren en hiervoor in de termijnagenda 1,5 uur te reserveren op

de Dordtse Dinsdag van 28 mei 2024 (van 16:00 tot 17:30 uur).



77 Artikel 40 vragen RvO van de Artikel 40 vragen RvO van de fracties VVD en CU-SGP over Verbeter bereikbaarheidfracties VVD en CU-SGP over Verbeter bereikbaarheid

WilgenwendeWilgenwende

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

88 Inwonersbrief over Verkeersveiligheid na herinrichting StratosfeerstraatInwonersbrief over Verkeersveiligheid na herinrichting Stratosfeerstraat

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de brief en deze in handen te stellen van het college voor beantwoording.

De Agendacommissie verzoekt om een afschrift van het antwoord.

99 Brief aan gemeenteraad van AKD namens Zeehavenbedrijf Dordrecht over NadereBrief aan gemeenteraad van AKD namens Zeehavenbedrijf Dordrecht over Nadere

onderbouwing/aanvullende zienswijzen ontwerpbestemmingsplan Maasterras fase 1onderbouwing/aanvullende zienswijzen ontwerpbestemmingsplan Maasterras fase 1

U wordt voorgesteld deze nadere onderbouwing/aanvulling op de eerder ingediende zienswijze in handen te stellen

van het college zodat zij dit kan betrekken bij de voorbereiding van de nota van beantwoording van de zienswijzen en

het definitieve bestemmingsplan.

1010 Brief aan gemeenteraad van Platform Wolwevershaven over Inrichting,Brief aan gemeenteraad van Platform Wolwevershaven over Inrichting,

beheer en gebruik Wolwevershavengebied van Dordrechtbeheer en gebruik Wolwevershavengebied van Dordrecht

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld het rapport voor kennisgeving aan te nemen. Het rapport heeft 'zienswijze' in de titel, maar het

is geen formele zienswijze op een bestemmingsplan o.i.d. De raad of het college wordt op dit moment niet concreet

iets gevraagd. In de inleiding geeft het Platform Wolwevershaven ook aan zelf het initiatief te nemen de zienswijze te

gaan bespreken met alle instanties en relevante personen van de gemeente. De meeste voorstellen van het

platform zijn niet beleidsmatig, maar uitvoerend van aard. Het is uiteraard mogelijk het platform uit te nodigen het

rapport een keer toe te lichten tijdens een  commissievergadering of een werkbezoek ter plaatse. Als die behoefte

er is kunt u dat in de agenderingstool aangeven.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

R. (Raymond) Hartmeijer (SP)  4 mrt. 2024 12:36

Wij vinden de suggestie voor een werkbezoek wel mooi, dat zou onze voorkeur hebben op dit

punt. Er staan veel ideeën in de zienswijze van het bewonersplatform, over oa. vergroening en

parkeren en het lijkt me goed om te horen van de bewoners hoe zij de toekomst zien van hun

buurt



11 voor11 voor

R. (Raymond) Hartmeijer (SP)

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor

Democratie)

Frans Bauke van der Meer (GroenLinks)

A.J. (Alexander) Kuhlmann (VVD)

C. (Cees) Venderbos-Lambinon (Partij

voor de Dieren)

W. (Wim) van der Kruijff (CDA)

M.C. (Masum) Kolkiliç (DENK)

W. (Wouter) van der Spoel (Fractie van

der Spoel)

M.G. (Margret) Stolk (VSP)

TegenTegen

Geen tegen

Gezond, Sociaal en Zorgzaam DordrechtGezond, Sociaal en Zorgzaam Dordrecht

1111 Vaststellen Lokale nota publieke gezondheid 2024-2027 - StartnotitieVaststellen Lokale nota publieke gezondheid 2024-2027 - Startnotitie

U wordt voorgesteld het raadsvoorstel beeldvormend te bespreken tijdens de Dordtse Dinsdag van 19 maart 2024,

waarbij betrokken ambtenaren een toelichting geven op het voorstel en op de samenhang met het Sociaal Domein.

Daarbij wordt voorgesteld om ook de GGD en de Jeugdgezondheidszorg - als belangrijkste betrokken organisaties -

uit te nodigen  om ook met hen het gesprek aan te gaan. 

Eventuele suggesties voor het uitnodigen van andere gesprekspartners, kunt u aangegeven in de agenderingstool. 

1212 Artikel 40-vragen RvO van de fractie VVD over Gebruikersruimte Kromhout/KasperspadArtikel 40-vragen RvO van de fractie VVD over Gebruikersruimte Kromhout/Kasperspad

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

1313 Artikel 40-vragen RvO van de fractie GroenLinks over studenten- en jongerenhuisvestingArtikel 40-vragen RvO van de fractie GroenLinks over studenten- en jongerenhuisvesting

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.



1414 Antwoordbrief college op vragen bij WOO-verzoek wooncomplex LeerparkAntwoordbrief college op vragen bij WOO-verzoek wooncomplex Leerpark

U wordt voorgesteld deze antwoordbrief aan te houden tot de artikel 40-vragen van GroenLinks over studenten- en

jongerenhuisvesting (zie vorige agendapunt agendacommissie) zijn beantwoord.

NB. Op 27 februari 2024 sprak de briefschrijver over dit onderwerp in en deelde mee dat hij van het college een

antwoordbrief had ontvangen. De commissie sprak toen af deze brief bij de agendacommissie terug te laten komen.

Eerder beantwoordde het college al vragen van VSP en Fractie van Waardhuizen  over dit onderwerp. Om als raad

een compleet beeld te kunnen hebben is het advies de antwoorden op de recente vragen van GroenLinks af te

wachten en vervolgens het complete dossier terug te laten komen bij de agendacommissie. Dan kan elke fractie zelf

bepalen of zij hier iets mee wil in de vorm van agendering of schriftelijke (vervolg)vragen.

1515 Brief aan gemeenteraad inzake verzoek om zienswijze op Meerjarenbeleidsplan DGJ ZHZBrief aan gemeenteraad inzake verzoek om zienswijze op Meerjarenbeleidsplan DGJ ZHZ

2024 - 20282024 - 2028

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de stukken en deze in handen te stellen van het college ten behoeve van

een raadsvoorstel (concept zienswijze).

Verder wordt u gewezen op de door de Dienst Gezondheid & Jeugd ZHZ georganiseerde bijeenkomst voor

raadsleden over het nieuwe meerjarenbeleidsplan. Deze bijeenkomst vindt plaats op woensdag 20 maart 2024, van

19:30 tot 21:00 uur in het Stadskantoor van de gemeente Dordrecht. Tijdens deze bijeenkomst is er ruimte voor het

stellen van verduidelijkende vragen over het meerjarenbeleidsplan. 

Levendig, Leefbaar en Veilig DordrechtLevendig, Leefbaar en Veilig Dordrecht

1616 Raadsinformatiebrief over Juridisch advies ambulante handel en deRaadsinformatiebrief over Juridisch advies ambulante handel en de

Europese Dienstenrichtlijn - RaadsinformatiebriefEuropese Dienstenrichtlijn - Raadsinformatiebrief

2 alternatieve voorstellen

Op 23 januari 2024 heeft de commissie besloten een beeldvormende commissievergadering te onderbreken, zodat

het voorliggende Raadsvoorstel Marktverordening en Marktvisie eerst juridisch zou kunnen worden getoetst. Deze

raadsinformatiebrief geeft hier invulling aan en dient bij het dossier betrokken te worden. 

Er zijn 3 opties voor het vervolg:

het raadsvoorstel Marktverordening en Marktvisie wordt samen met deze raadsinformatiebrief opnieuwhet raadsvoorstel Marktverordening en Marktvisie wordt samen met deze raadsinformatiebrief opnieuw

beeldvormend ingepland op een Dordtse Dinsdag (1u);beeldvormend ingepland op een Dordtse Dinsdag (1u);het raadsvoorstel Marktverordening en Marktvisiehet raadsvoorstel Marktverordening en Marktvisie

wordt samen met deze raadsinformatiebrief wordt samen met deze raadsinformatiebrief oordeelsvormend (2u) ingepland op een Dordtse Dinsdag. Inoordeelsvormend (2u) ingepland op een Dordtse Dinsdag. In

dat geval worden fracties gevraagd om politieke vragen te inventariseren via de agenderingstool;dat geval worden fracties gevraagd om politieke vragen te inventariseren via de agenderingstool;hethet

raadsvoorstel Marktverordening en Marktvisie wordt naar de gemeenteraad gestuurd als hamerstuk. raadsvoorstel Marktverordening en Marktvisie wordt naar de gemeenteraad gestuurd als hamerstuk. 

Fracties worden gevraagd voorkeur voor een optie kenbaar te maken in de agenderingstool.Fracties worden gevraagd voorkeur voor een optie kenbaar te maken in de agenderingstool.

 

Overigens staat in de memo 'Oplegger' (laatste alinea) staat ten onrechte dat de griffie instemde met de aanpak. Dit

is onjuist, de griffie heeft geadviseerd over de aanpak. De historie van het RV Marktverordening in commissies is

12/12/23 insprekers, 16/1/24 gezamenlijke technische briefing, 23/1/24 vervolg technische briefing.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor Democratie)  4 mrt. 2024 11:30

Het raadsvoorstel zou inderdaad in de oordeelsvormende fase terechtkomen. De beantwoording

van de juridische vragen maken echter onderdeel uit van de beeldvormende fase. Om die reden

ligt het voor de hand om te vragen om een mondelinge toelichting op de beantwoording, wat een

https://raad.dordrecht.nl/Documenten/Antwoordbrief-artikel-40-vragen-FW-VSP-Jongeren-Woningen-Leerpark.pdf
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%253A%252F%252Fraad.dordrecht.nl%252FVergaderingen%252FDordtse-Dinsdag-Beeld-en-oordeelsvormende-commissies%252F2024%252F23-januari%252F16%253A00%252FVaststellen-Marktverordening-en-Marktvisie-Raadsvoorstel&data=05%257C02%257Cl.vermeulen2%2540dordrecht.nl%257C31f7a8cb0d244380954a08dc393050ac%257Cce1619bcaea141c18fa8bbdc8c7d1cef%257C0%257C0%257C638448126864632320%257CUnknown%257CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%253D%257C0%257C%257C%257C&sdata=WDYlGshYQGpFleKhb1IYT5X9rQRHH5taJHKyNWkIEV0%253D&reserved=0


onderdeel is van de beeldvorming, van een onafhankelijke jurist tijdens een beeldvormende sessie

van 1 uur. 

De antwoorden zijn namelijk een herhaling van wat eerder is gezegd waar de meerderheid van de

commissie vragen over had. Men is niet inhoudelijk ingegaan op de verdiepingsvragen.

11 voor11 voor

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor

Democratie)

J.B. (Jacques) Katif (Beter Voor Dordt)

A. (André) de Vries (VSP)

C.N. (Claudia) Simon-van Waardhuizen

(Fractie van Waardhuizen)

R.R.C. (Rolin) den Heijer (VVD)

P.J.L. (Pieter) Groenewege (Partij voor

de Dieren)

J.F. (Franciske) van Vugt-Roose (CDA)

M.C. (Masum) Kolkiliç (DENK)

W. (Wouter) van der Spoel (Fractie van

der Spoel)

M.G. (Margret) Stolk (VSP)

D.T.J. (Dan) van Leeuwen (Fractie van

Leeuwen)

TegenTegen

Geen tegen

G. (Gersom) Tutupoly (Op Ons Eiland)  4 mrt. 2024 20:15

Op 23 januari zou er een beeldvormende commissievergadering plaatsvinden.

Op basis van een aangenomen orde voorstel aan de start van de commissievergadering, moest er

eerst juridisch advies worden ingewonnen (second opinion), waardoor deze beeldvormende

commissievergadering inhoudelijk niet heeft plaatsgevonden in afwachting van dat juridisch

advies.

Voorkeur dat er opnieuw een beeldvormende vergadering wordt ingepland van 1 uur.

2 voor2 voor

G. (Gersom) Tutupoly (Op Ons Eiland)

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor

Democratie)

TegenTegen

Geen tegen

1717 Artikel 40 vragen RvO van de fractie PvdD over Stop het uitbuiten van Vogelklas SchotArtikel 40 vragen RvO van de fractie PvdD over Stop het uitbuiten van Vogelklas Schot

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.



1818 Beantwoording door het college van inwonersbriefBeantwoording door het college van inwonersbrief

U wordt voorgesteld de antwoordbrief voor kennisgeving aan te nemen.

1919 Inwonersbrief over Een klacht over overtredingen van de wet door de politie en onterechteInwonersbrief over Een klacht over overtredingen van de wet door de politie en onterechte

aanhoudingenaanhoudingen

U wordt voorgesteld de brief voor kennisgeving aan te nemen en de griffie steller verder te laten verwijzen naar

bevoegd gezag. Politie-optreden is geen bevoegdheid van de gemeente(raad), maar van de Politie Rotterdam

Rijnmond. 

Bestuurlijk en Ondersteunend DordrechtBestuurlijk en Ondersteunend Dordrecht

2020 Raadsinformatiebrief over Voortgang gesprekken tussen vier gemeenten en Chemours naRaadsinformatiebrief over Voortgang gesprekken tussen vier gemeenten en Chemours na

het tussenvonnis van 27 september 2023 - Raadsinformatiebriefhet tussenvonnis van 27 september 2023 - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

2121 Agenderingsverzoek raadsfracties BVD, VSP, Gewoon Dordt, FvD enAgenderingsverzoek raadsfracties BVD, VSP, Gewoon Dordt, FvD en

fractie van Waardhuizen aan Agendacommissie over Vervolgafsprakenfractie van Waardhuizen aan Agendacommissie over Vervolgafspraken

AZCAZC

4 alternatieve voorstellen

U wordt voorgesteld uw stem voor het agenderingsverzoek desgewenst kenbaar te maken via de agenderingstool.

Onderdeel van het agenderingsverzoek is dat de technische vragen vooraf geïnventariseerd worden via de

agenderingstool.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

R. (Raymond) Hartmeijer (SP)  4 mrt. 2024 12:38

Steun vanuit de SP voor dit voorstel



16 voor16 voor

R. (Raymond) Hartmeijer (SP)

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

I. (Irene) Koene (Gewoon Dordt)

A.A. (Richard) in 't Veld (VSP)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

A.E. (Abdullah) Uysal (GroenLinks)

J.C. (John) van der Net (VVD)

R.P. (Robert) de Heer

(ChristenUnie/SGP)

P.J.L. (Pieter) Groenewege (Partij voor

de Dieren)

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor

Democratie)

J.F. (Franciske) van Vugt-Roose (CDA)

G. (Gersom) Tutupoly (Op Ons Eiland)

A. (Aydin) Gundogdu (Op Ons Eiland)

M.C. (Masum) Kolkiliç (DENK)

W. (Wouter) van der Spoel (Fractie van

der Spoel)

M.G. (Margret) Stolk (VSP)

TegenTegen

Geen tegen

I. (Irene) Koene (Gewoon Dordt)  4 mrt. 2024 13:49

Dit is vooral bedoeld om de omwonenden de gelegenheid te geven om in het openbaar hun zegje

te doen, die mogelijkheid is er tot nu tot nog niet geweest. We vertrouwen erop dat de

coalitiepatijen dit verzoek daarom ook zullen ondersteunen. Overigens is het verzoek ook namens

Fractie Van Waardhuizen



9 voor9 voor

I. (Irene) Koene (Gewoon Dordt)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

J.C. (John) van der Net (VVD)

R.P. (Robert) de Heer

(ChristenUnie/SGP)

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor

Democratie)

J.F. (Franciske) van Vugt-Roose (CDA)

A. (Aydin) Gundogdu (Op Ons Eiland)

M.C. (Masum) Kolkiliç (DENK)

M.G. (Margret) Stolk (VSP)

TegenTegen

Geen tegen

R.P. (Robert) de Heer (ChristenUnie/SGP)  4 mrt. 2024 20:39

Steun voor de agendering namens ChristenUnie-SGP. We zouden graag zien dat in de sessie ook

wordt gedeeld welk participatieproces het college heeft doorlopen.

8 voor8 voor

R.P. (Robert) de Heer

(ChristenUnie/SGP)

A.E. (Abdullah) Uysal (GroenLinks)

J.C. (John) van der Net (VVD)

P.J.L. (Pieter) Groenewege (Partij voor

de Dieren)

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor

Democratie)

J.F. (Franciske) van Vugt-Roose (CDA)

A. (Aydin) Gundogdu (Op Ons Eiland)

M.C. (Masum) Kolkiliç (DENK)

TegenTegen

Geen tegen

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)  4 mrt. 2024 22:27

Steun vanuit PvdA voor dit voorstel

1 voor1 voor

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)

TegenTegen

Geen tegen



2222 Agenderingsverzoek griffie aan Agendacommissie over PrognoseAgenderingsverzoek griffie aan Agendacommissie over Prognose

GrondbedrijfGrondbedrijf

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de planning prognose grondbedrijf en deze op te nemen op de

termijnplanning (technische toelichting, DD 28 mei, 60 minuten). Op deze manier lopen de Dordtse Dinsdagen in

juni niet 'over'. 

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)  4 mrt. 2024 22:28

Steun van PvdA voor dit voorstel

1 voor1 voor

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)

TegenTegen

Geen tegen

2323 Beantwoorden door het College van artikel 40-vragen RvO van de fractie PvdD over PFAS vrijBeantwoorden door het College van artikel 40-vragen RvO van de fractie PvdD over PFAS vrij

drinkwater - Antwoordbrief artikel 40/41drinkwater - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

Tenslotte/OverigTenslotte/Overig

2424 Agenda komende Dordtse DinsdagenAgenda komende Dordtse Dinsdagen 2 alternatieve voorstellen

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor Democratie)  4 mrt. 2024 21:14

Wederom het verzoek om de begin en eindtijden gelijk te houden. 

Wanneer het RV beeldvormend en niet oordeelsvormend op de agenda zou komen, dan zou dit in

VK 1 om 21.30 uur kunnen starten.

2 voor2 voor

R.J. (Ruby) Pichel (Forum voor

Democratie)

W. (Wim) van der Kruijff (CDA)

TegenTegen

Geen tegen

W. (Wim) van der Kruijff (CDA)  4 mrt. 2024 21:26

@griffie: Termijnplanning - pagina 7 nr 3 over initiatiefvoorstel Fijn Fietsen in Dordrecht : is gedaan

en kan er af. 



1 voor1 voor

W. (Wim) van der Kruijff (CDA)

TegenTegen

Geen tegen

2525 RondvraagRondvraag

2626 SluitingSluiting


